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Protokół z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Rotmanka 

W dniu 25.09.2021 r. o godz 17:45 - 1 termin - brak qworum - a następnie o godz. 18:00 

- 2 termin rozpoczęło się Zebranie Wiejskie Sołectwa Rotmanka 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie Zebrania i stwierdzenie quorum 

2. Sprawy Sołeckie 

3. Podsumowanie realizacji funduszu sołeckiego w roku 2020 i 2021. 

4. Omówienie i propozycje wniosków dotyczących funduszu sołeckiego oraz budżetu na 

rok 2022 

5. Głosowanie nad wnioskiem związanym z funduszem sołeckim na rok 2022 rok 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie zebrania. 

Zebranie odbyło się z zgodnie z zawiadomieniem w budynku Szkoły Podstawowej im. Karola 

Wojtyły w Rotmance zgodnie z reżimem sanitarnym spowodowanym przez obecną sytuację w 

Polsce przez Covidl9 . Zebranie otworzył i przewodniczył Sołtys Mirosław Sulewski. 

Wobec nie stwierdzenia wymaganego quorum w pierwszym terminie (17:45), wyznaczono nowy 

termin na godz. 18:00. Zebranie powtórnie zostało oficjalnie otwarte w drugim terminie. Sołtys 

Mirosław Sulewski przedstawił porządek zebrania, przywitał zaproszonych gości. 

Nie było sprzeciwów dotyczących przedstawionego porządku zebrania. W zebraniu zgodnie z listą 

obecności uczestniczyło 9 osób. Mirosław Sulewski prowadził zebranie, protokołował Arkadiusz 

Kuźmiński . Zebranie zakończyło się o godz. 20:00 

Ad.2. 

Podczas Zebrania obecni byli goście: 

Ad.l. 



1 - Dzielnicowy Rotmanki z KP Policji w Pruszczu Gdańskim - sierżant sztabowy Tomasz Filowiat. 

Przedstawiono sprawy dla dzielnicowego przez zebranych mieszkańców w tym: palenie nielegalnych 

ognisk w lesie, zakłócanie ciszy nocnej pod wskazanymi adresami. 

2 - Komendant Straży Gminnej - Gminy Pruszcz Gdański - Tomasz Grabowski. 

Przedstawiono sprawy dla Komendanta Straży Gminnej przez zebranych mieszkańców w tym: 

nielegalne wyrzucanie śmieci - w tym tych ponadgabarytowych, problemy z parkowaniem, 

problemy z bezpieczeństwem. Komendant przedstawił mieszkańcom problemy organizacyjne Straży 

Gminnej. 

Poruszono sprawy braku Świetlicy Sołeckiej i konieczności budowy takiego obiektu dla Rotmanki. 

Omówienie realizacji funduszu sołeckiego w poprzednich latach: 

2019 Realizacja: imprez integracyjnych, poprawa estetyki wsi, budowa fragmentów chodników 

we wskazanych miejscach. Zwrócono - 4050 PLN 

2020 -> Realizacja: oświetlenie przejść - łączników między ulicami - we wskazanych miejscach, 

konkursy dla mieszkańców wsi, budowa fragmentów chodników we wskazanych miejscach,, 

poprawa estetyki wsi, zakupiono stół do tenisa stołowego, remont amfiteatru - widowni. 

Zwrócono - 6416 PLN 

2021 Realizacja: remont chodników we wskazanych miejscach, przygotowano projekty 

oświetlenia określonych ulic, wymieniono elementy placu zabaw, wymiana wiat przystankowych 

przy ul. Raciborskiego (7 wiat), poprawa estetyki wsi, konkursy dla mieszkańców, zakup kosiarki 

spalinowej i nożyc do zieleni. 

Ad .4. 

Sołtys Mirosław Sulewski podjął dyskusję dotyczącą wniosków w sprawie funduszu sołeckiego 

2022 spełniających wszystkie formalności do ujęcia pod głosowanie Zebrania Wiejskiego. 

Ad. 3. 



Odbyła się burzliwa dyskusja między uczestnikami zebrania, w efekcie której nie pojawiły się nowe 

wnioski. Kwota do rozdysponowania to 62948,70 zł 

Sołtys wraz z Radą Sołecką zaproponował by pod glosowanie poddać następujące inicjatywy : 

- Budowa oświetlenia łączników ulic - Sosnowa - Cisowa - 2 szt (ok. 20.000 PLN) lub 

budowa oświetlenia ul. Jagodowej (uzupełnienie finansowania -20.000 PLN) 

- Budowa - remont chodników - ul. Jesionowa i ul. Jałowcowa lub ul. BorówkoWa w kilku 

miejscach (ok. 28.000 PLN) 

- Realizacja imprezy integracyjnej (4.000 PLN) 

- Modernizacja placu zabaw (ok. 9.000 PLN) 

- Upiększanie wsi - m.in. wynajęcie Toi-Toi, zakupy bieżące, Umowa-Zlecenie dla 

pracownika. 

Po zapoznaniu i przedyskutowaniu powyższych propozycji Sołtys zaproponował głosowanie. 

Ad. 5. 

W głosowaniu brało udział 9 osób zgodnie z listą obecności . Wszyscy mieszkańcy biorący udział w 

zebraniu głosowali „ZA" przyjęciem wniosku, który przedstawia się następująco : 

1. Budowa oświetlenia łączników , które wcześniej były zaprojektowane ul. Sosnowa i 

Cisowa -15000 zł 

2. Remont i uzupełnienie braku chodnika przy ul Borówkowej - 25000 zł 

3. Modernizacja placu zabaw -8090 zł 

4. Imprezy Integracyjne 6000 

5. Upiększanie wsi 8948,70 

Głosowanie : 

ZA - 9 osób 

PRZECIW - 0 osób 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 osób 

Ad. 6. 
W ramach wolnych wniosków zaproponowano by we wniosku Budżetu Gminy umieścić 



r 

następujące propozycje : 

- Budowa fragmentu ulicy - łącznika od Ronda Rotmanka do ul. Jarzębinowej - 200m. 

- Oflagowanie ul. Raciborskiego podczas świąt patriotycznych - brak uchwytów na flagi. 

- Uporządkowanie zieleni przy ul. Raciborskiego - od ul. Piłsudzkiego do Ronda Rotmanka - ciemny 

chodnik - wymagane przerzedzenie drzew i krzewów. 

- Doświetlenie przejść dla pieszych wzdłuż ul. Raciborskiego dodatkowymi lampami ulicznymi. 

- Wymiana lamp oświetleniowych na Rotmance 

- Budowa przystanku autobusowego na wysokości ul. Tulipanowej 

- Przedłużenie linii autobusu 132 do Ronda Straszyn. 

- Monitoring w newralgicznych miejscach na terenie Rotmanki 

- Umieszczenie lustra dla kierowców na narożniku ul. Borówkowa i Piłsudskiego kierunek do ul. 

Raciborskiego - mocno ograniczona widoczność przez roślinność znajdującą się w tym miejscu 

Ad.7. 

Sołtys Mirosław Sulewski zakończył Zebranie Wiejskie o godzinie 20:00. 

Sołectwo Rotmanka 


